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 W odpowiedzi na Pana interpelację z dnia 29 września 2021r. w sprawie utwardzenia ulicy 

Gwardzistów, uprzejmie informuję, że wnioskowana inwestycja zostanie wzięta pod uwagę przy 

tworzeniu projektu budżetu na rok przyszły. Nadmieniam jednak, że miasto Skierniewice realizuje 

obecnie bardzo kosztowne inwestycje drogowe, a w przygotowaniu są  kolejne bardzo istotne dla 

układu komunikacyjnego miasta inwestycje z zakresu gospodarki drogowej. Dlatego nie mogę 

zapewnić, że przedsięwzięcie to zostanie zrealizowane w przyszłym roku. 

 

Z up. Prezydenta Miasta 

      Eugeniusz Góraj 
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